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CONCEPT 

Kort verslag van de ALV district Delft van 13 mei 2023, gehouden in Het Hart 
van Berkel (vh Rehoboth) in Berkel en Rodenrijs. 

Aanwezig waren de verenigingen: ABV Maasluis (Marianne de Blieck) BC ’s 
Gravenaas ( Wim Emmerik en Marcel Petri),  BC Lansingerland (Roland van 
Ommen), BC No Smoke (Hans Zuijderwijk) en Ton Endhoven) ,  MCB de Haven 
(Dinie van Schendel, Kontrakt (Bram Teerds),  De  Gaech (Liet Relou) ,Delftse BC 
(Henk den Boer), Bridgeclub Zoetermeer (Frans Martens), ODD (Peter van Hemmen 
en Jacqueline de Vos Burchart) , BC Tuinen en Akkers (Jan van Die), Sweet Lake 
Bridgers (Guus Hutjes) , Westlandse BC (Nico v.d. berg en Paul Zuiderwijk), De 
Gehaktmolen (Wilem Jan Maas).  

Verder waren aanwezig Theo van Munnen (vice-voorziter NBB), John v.d. Mey 
(webmaster district) Jan van der Meulen (erelid) Joyce Hoffman, Hedwig van 
Glabbeek en de bestuursleden Hans Taal, Aad Noort en Kees van Leeuwen.  

Bericht van verhindering is ontvangen van de verenigingen: BC Holy, BV de Sprinter, 
BC Wateringen, BC Sans Stress, BV Monsterscore, BC Prometheus, Klaas 
Munneke,  alsmede van de ereleden  H. van Dam, Pieter Bussemaker en Frits 
Kellenbach.  

1.Opening  

Hans Taal (wnd. voorzitter) opent de vergadering en verwelkomt de aanwezigen en 
in het bijzonder Theo van Munnen, vicevoorzitter van de NBB, het erelid Jan v.d. 
Meulen en de kandidaat-bestuursleden Joyce Hoffman, Hedwig van Glabbeek en 
Roland van Ommen.  

2.Verslag van de vergadering van 30 oktober 2021.   

Het verslag wordt overeenkomstig het ontwerp vastgesteld. De acties genoemd in 
het verslag zijn alle uitgevoerd.  

3.Ingekomen stukken en mededelingen  
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Kees van Leeuwen meldt dat de “de Overslag” en “de Brede Lee” hun lidmaatschap 
hebben opgezegd omdat beide verenigingen zijn gestopt.  

Lia Stolk, erelid, is overleden.  

Klaas Munneke is voor deze dag verhinderd.  

.4 Verantwoording en vaststelling van de verslagen over het verenigingsjaar 
2021-2022.  

-Jaarverslag algemeen 

Kees geeft een toelichting op het verslag. Dit verslag is vanwege corona een 
uitermate kort verslag geworden. Helaas hebben we In het afgelopen seizoen 
afscheid moeten nemen van een relatief groot aantal leden. De vergadering stemt 
zonder discussie in met het verslag.   

-Financieel jaarverslag  

 Aad Noort geeft een toelichting op de stukken. Ook op het onderdeel financiën is 
weinig te melden. Er is een klein positief resultaat en het vermogen is gegroeid naar 
35.000 Euro.   

-Verslag kascommissie  

De kascommissie bestond uit de heren Hans Zuijderwijk en Jan van Die.  Hans 
Zuijderwijk doet verslag van de controle en complimenteert Aad Noort voor de 
goede verslaggeving en vervolgens leest hij het verslag van de kascommissie voor. 
De commissie heeft de financiële bescheiden gecontroleerd en akkoord bevonden. 
De vergadering dechargeert vervolgens onder applaus de penningmeester en het 
bestuur. De voorzitter dankt beide heren voor hun werkzaamheden.  

5 Bestuur 

Hans taal licht dit agendapunt kort toe en geeft vervolgens het woord aan Theo van 
Munnen vicevoorzitter van de NBB. Theo geeft aan dat het georganiseerde bridge in 
Nederland roerige tijden doormaakt. We hebben te maken met een forse daling van 
het aantal spelende leden In de afgelopen jaren. Dat heeft grote consequenties 
gehad voor de eigen organisatie van de NBB. We hebben afscheid moeten nemen 
van een aantal medewerkers om de financiële zaken weer in balans te krijgen. Het 
zal nog wel enige tijd duren alvorens een stabiele situatie is bereikt binnen de 
organisatie aldus spreker. De NNB is hard bezig om de animo om in clubverband te 
gaan bridgen te verhogen. Er is een beleidsplan 2032 vastgesteld, waarbij de positie 
van de NNB nog eens kritisch is bekeken. We kunnen daarbij leren van andere 
organisaties zoals de wandelsportvereniging die ook In de afgelopen jaren een draai 
heeft gemaakt waardoor deze organisatie veel herkenbaarder voor de 
wandelliefhebbers is gaan functioneren. Ook de een NBB-website gaat op de schop 
met als uitgangspunt dat de recreatief ingestelde wedstrijd bridger snel en makkelijk 
de gevraagde informatie kan vinden. Aansluiting bij de NOC*NSF als sportbond blijft 
belangrijk. Laatstgenoemde organisatie is van grote waarde bij de ontwikkeling van 
diverse activiteiten.  
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6 Wisseling bestuur en afscheid vertrekkende bestuursleden. 

Hans Taal geeft een korte toelichting op de voorstellen gedaan In de agenda en geeft 
vervolgens het woord aan Theo van Munnen. Theo spreekt de aftredende 
bestuursleden Aad en Kees toe.  Hij memoreert hun inzet gedurende een lange 
periode voor het district maar zeker ook niet in de laatste plaats hun inzet voor de 
Zoetermeerse bridge verenigingen en de verenigingen waarvan zij lid zijn. Ook was 
er steeds een goed contact tussen hen en de NBB.  Hij dankt hen hiervoor en de 
NBB wil deze waardering onderstrepen met de uitreiking van de onderscheiding 
Stuur.  Hans sluit zich hierbij aan met lovende woorden. Hij geeft ook aan dat beiden 
nog beschikbaar zijn om het nieuwe bestuur zo nodig te helpen. Concreet zal Aad 
nog enige tijd als administrateur fungeren totdat de vacante functie van 
penningmeester is ingevuld. Vervolgens worden de onderscheidingen en cadeaus 
onder applaus van de aanwezigen aan beiden uitgereikt. In de volgende ALV 
vergadering zal afscheid genomen worden van Klaas Munneke, die wegens wedstrijd 
verplichtingen is verhinderd.  

Vervolgens stellen de kandidaten voor het nieuwe bestuur zich voor. Joyce Hoffman 
is sinds circa 5 jaar actief als bridger en doet dit met veel plezier. Ze is voorzitter van 
BC Zoetermeer, een vereniging die dankzij de inzet van veel vrijwilligers nog steeds 
groeit. Zij legt de nadruk op het leggen van meer contacten met de verenigingen in 
ons district met onder andere aanspreekpunten voor het district binnen deze 
verenigingen. Hedwig van Glabbeek is al vanaf haar jeugd bekend met het bridgen 
en is een enthousiast wedstrijd bridger.  Hedwig vindt de ontwikkeling van het 
middag bridgen erg belangrijk. Roland van Ommen is eveneens op jonge leeftijd in 
aanraking gekomen met bridge. Hij heeft al jarenlang diverse functies vervuld. Hij 
geeft wel aan dat er absoluut een tweede DKL  op korte termijn moet komen, tot die 
tijd is Klaas Munneke bereid de helpende hand toe te steken. De vergadering stemt 
onder applaus unaniem in met de voordracht van de nieuwe bestuursleden Inclusief 
de waarnemende rol van de nieuwe secretaris als penningmeester en waarbij Aad 
Noord In de vacature periode van penningmeester  als financiële administrateur zal 
gaan fungeren.  

7 Start nieuw bestuur 

Joyce Hofman heeft een korte inleiding over aanpak van de komende jaren. Centraal 
hierbij staat het verbeteren van de communicatie met de verenigingen en bridgers 
binnen het district. Voor velen is het district immers een abstracte organisatie die 
weliswaar de nodige activiteiten ontwikkelt maar toch ver van de bridgers afstaat en 
dat zal beter moeten worden aldus Joyce. Vooral de recreatief ingestelde wedstrijd 
bridgers zullen hierbij de nodige aandacht moeten krijgen. 

Vervolgens wordt een programma opgestart met de PC, laptop en telefoons waarbij 
de aanwezigen een aantal vragen wordt voorgelegd. Het programma daarvoor heet 
www.kahoot.it .   Het zijn 19 vragen. Onderstaand volgt een globaal overzicht van 
deze vragen en de reacties daarop. Hedwig leidt de gang van zaken op deze vragen 
en Joyce verwerkte antwoorden op de pc. 

http://www.kahoot.it
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1 “hebt u het tot dusver naar uw zin” De reacties waren zeer uiteenlopend van een 
leuke vergadering tot ik weet niet wat ik hier moet doen. 

2 “hoe kunnen we de kade problemen nu en In de toekomst oplossen”. Enkele 
reacties zijn: aandacht voor het viertallen, het spelen van de Elffers beker, zorg dat 
de leden van de Bridgevereniging het naar hun zin hebben op de speelmomenten 
een monitor ook regelmatig onder de leden hun ervaringen en stel aan de hand van 
de resultaten de inhoud de competities bij. 

3 “Hoe vaak heb je ook contact met dit district”. Het blijkt dat diverse verenigingen 
nooit contact hebben met het district 

4 “hoe vaak hebt u contact met de NBB”. Ook hier blijkt dat de contracten met de 
NBB bij een aantal verenigingen uiterst beperkt zijn. 

5 “hoe ziet u de toekomst van uw eigen bridgeclub.”  Dat zal sterk afhangen van de 
mate waarin verenigingen opleidingen kunnen organiseren 

6 “nemen leden van uw club deel aan competities van de NBB” . De deelname is 
beperkt 

7 “neem het deel leden van uw club deel aan competities van het district”. Ook hier is 
sprake van een beperkte deelname. 

8 “welke vorm van scholing spreekt u het meest aan”. De aanwezigen geven sterkte 
voorkeur aan het geven van live cursussen In het district 

9 “speelt u liever In de middag of In de avond” . De avond is nog favoriet. 

10 “worden er op uw club beginnerscursussen georganiseerd”. De meerderheid van 
de aanwezigen antwoord hierop bevestigend al wordt hierbij wel opgemerkt dat we 
ervan uit mogen gaan dat hier de actieve verenigingen vertegenwoordigd zijn. 

11 “hoe informeert u uw clubleden over de activiteiten van het district.” Informatie 
vindt wel plaats maar enkele verenigingen geven aan hieraan geen aandacht te 
besteden 

12 “wordt er op uw club intern geviertald”. En aantal verenigingen antwoord hierop 
bevestigend 

13 “wordt er op uw club extern geviertald,” ook blijkt dat in overwegende mate het 
geval met de kanttekening dat ook hier rekening moet worden gehouden met de 
aanwezigheid van actieve verenigingen. 

14 “speelt u op stepbridge.”  Hierop zijn veel bevestigende antwoorden al loopt de 
animo voor stepbridge wel terug 

15” is er op uw club animo om mee te doen aan een evenement op stepbridge”. 3 
verenigingen antwoorden hierop bevestigend. 

16 “wat is uw zorg voor de continuïteit waarin uw club.” Diverse antwoorden: de 
grootste zorg is een beperkt aantal lijnen waardoor het verschil in speelkracht binnen 
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één lijn te groot wordt. Wellicht is het spelen op de middag voor veel mensen een 
aantrekkelijk alternatief. 

17 “hoe zorgt de club voor de aantrekkelijkheid van de speelmiddag avond”.  Van de 
wedstrijd bridgers mag worden gevraagd meer begrip te hebben voor de wijze van 
spelen van bridgers op een lager niveau. 

18 “is er interesse in een middag competitie club overstijgend”. De meeste 
verenigingen aanwezig antwoorden hierop bevestigend en dan bij voorkeur live. 

19 “hoe begroet u tegenwoordig uw tegenstanders”. De handdruk is tegenwoordig 
veel minder vanzelfsprekend dan voor de corona. 

Hedwig en Joyce danken de aanwezigen voor hun actieve deelname. 

8 vaststelling diverse zaken  

-begroting 2022-2023. Aad Noord geeft een korte toelichting op deze begroting. 
Hoewel het seizoen al ver gevorderd is, is moet de begroting voor het lopende 
seizoen nog worden vastgesteld.  Een vraag is de incasso van de 
verenigingsbijdrage van 60 eurocent per spelend lid. De vergadering besluit unaniem 
om deze incasso door te Laten gaan waarmee de begroting ongeveer sluitend is. De 
vergadering gaat akkoord met de conceptbegroting.  

-benoeming kascontrolecommissie. Hans Zuijderwijk treedt af. Bram Slootweg gaat 
de opengevallen plek invullen. Peter van Hemmen gaat als reserve lid fungeren om 
warm te draaien voor de toekomstige functie als lid van de kascontrolecommissie. 

-wedstrijdkalender korte toelichting. De vergadering gaat akkoord met deze kalender. 
Joyce doet een oproep aan de verenigingen om bij de organisatie van diverse 
activiteiten mee te helpen zoals ook al voor de corona door de in aantal verenigingen 
werd gedaan. Het nieuwe bestuur gaat nog bezien of er een lustrum activiteit 
ontwikkeld kan worden, wij bestonden immers het afgelopen jaar 55 jaar.  

9 Rondvraag 

Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt 

10 Sluiting 

De voorzitter sluit om ca 13.00 uur de vergadering onder dankzegging aan alle 
aanwezigen voor hun inbreng. Er is gelegenheid voor deelname aan de lunch en om 
eventueel onderling nog wat met elkaar bij te praten. 


